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 Sessió ordinària del dia 12 de març de 1996. 

 
A la vila d'Artà, el dia dotze de març de mil nou-cents noranta-sis, essent 

les denou hores i trenta minuts, es reuneixen al Saló de Sessions de la Casa 
Consistorial els Srs. Regidors anotats al marge, a l'objecte de celebrar sessió 
ordinària, en primera convocatòria, sota la presidència del Sr. Batle, Sr. Montserrat 
Santandreu Ginard, assistit per la Secretària, Sra. Celia Martínez-Piñeiro de 
Urquiza. 
 

1.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'ACTA DE LA SESSIO DEL DIA 28 
DE DESEMBRE DE 1.995.- 
 

La Secretària llegeix l'acta corresponent a la sessió del dia 28-12-95, i 
trobant-la conforme, s'aprova per unanimitat dels reunits. 
 

2.- APROVACIÓ PROVISIONAL, SI DE CAS, DEL PLA PARCIAL 
DEL SECTOR 5 DE LA COLÒNIA DE SANT PERE.- 
 

Aprovat inicialment el Pla Parcial del Sector 5 del Pla General d'Extensió 
de la Colònia de Sant Pere, en sessió del Ple de l'Ajuntament de dia 22 de Maig de 
1.991. 

Sotmès a informació pública per termini d'un mes en el Butlletí Oficial de 
la Comunitat Autònoma de les Illes Balears núm. 87 de dia 09-07-91 i periòdic 
Diario de Mallorca de dia 02-08-91 i citats personalment els propietaris dels 
terrenys incluïts dins el Pla, s'ha presentat, en temps i forma, una allegació pel Sr. 
Juan Cerdá Bestard, en representació de la Sra. France Marianne Mc. Cune, Sra. 
Nancy Pape, Sr. Mariano Serra Guasp i Sra. Antonia Sahagún Rosselló. 

Acceptada l'allegació presentada pel Ple de dia 10-05-94 i fet tornar arrera 
l'expedient en el moment en el qual es va contraure el vici. 

Sotmès novament l'expedient a informació  
pública per termini d'un mes i citats personalment els propietaris dels terrenys 
incluïts dins el Pla, s'ha presentat, en temps i forma, una allegació pel Sr. Juan 
Cerdá Bestard, en representació de la Sra. France Marianne Mc. Cune, Sra. Nancy 
Pape, Sr. Mariano Serra Guasch i Sra. Antonia Sahagún Rosselló. 

Atès que és possible desestimar l'allegació segons l'informe que forma part 
de l'expedient instruït a tal efecte. 

A continuació, els portaveus del PP i P.S.O.E. donen la seva conformitat 
per l'aprovació provisional del Pla Parcial. 

Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, que representa el 
vot de la majoria absoluta legal requerida per aquest tipus d'acords per l'article 47-
3-i de la Llei 7/1.985, Reguladora de les Bases del Règim Local, s'acorda: 

1.- Aprovar provisionalment el Pla Parcial del Sector 5 del Pla General 
d'Extensió de la Colònia de Sant Pere. 

2.- Desestimar l'allegació presentada pel Sr. Juan Cerdá Bestard, en 
representació de la Sra. France  
Marianne Mc. Cune, Sra. Nancy Pape, Sr. Mariano Serra Guasch i Sra. Antonia 
Sahagún Rosselló. 

3.- Remetre l'expedient complet a la Comissió Insular d'Urbanisme instant 
la seva aprovació definitiva, que es considerarà atorgada per silenci administratiu si 
transcorren tres mesos des de l'entrada de l'expedient complet, sense la 
comunicació de la seva resolució. 
 

Abans de començar el següent punt de l'ordre del dia s'incorpora a la sessió 
el Sr. Sebastián Massanet Font.



 
 

3.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LA PROPOSTA DE POSSIBLE CREACIÓ DE LA 
MANCOMUNITAT DE MUNICIPIS DEL NORD.- 
 

El Sr. Batle explica que s'està estudiant la possibilitat de la creació de la Mancomunitat de Municipis del 
Nord que estarà constituïda per els següents Ajuntaments: Alcudia, Pollensa, Muro, Santa Margalida, Sa Pobla i 
Artà. S'estan efectuant gestions per part dels representants dels municipis citats per la conveniència de la creació 
de la mancomunitat. 

Els dies 18 de gener i 8 de febrer es varen celebrar dues reunions, en les quals es varen proposar els pros 
i els contras per la possible creació de la Mancomunitat dels municipis citats, l'implicació de l'aprovació de 
continuar les gestions, etc. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda, exposa que hi haurà consens entre tots els municipis per resoldre 
problemes comuns. Manifesta que s'ha de fer aquest acord. 

El portaveu del POSE, Sr. Silva, opina que és positiu que els municipis es mancomunin per abaratar 
costs i resoldre la problemàtica de manera més global i rentable. 

Manifesta la seva conformitat per iniciar els tràmits per una possible Mancomunitat. I demana que hi 
estiguin tots representats. És evident, diu el citat portaveu, que el Batle hi ha d'esser, però els altres municipis han 
elegit 2 membres, ells proposen: 1) el Batle, 2) un representant del PSOE. 

El Sr. Batle informa que encara no se sap la participació dels municipis i no s'ha definit el tema dels 
representants dels municipis. Se tendrà en consideració la proposta. 

El Sr. Silva exposa que els altres municipis nomenen dos representants per la reunió que tendrà lloc el 
dia 18 de Març. 

El Sr. Batle explica que a la reunió de dia 18 de Març aniran ell mateix i el Sr. Sureda. 
El Sr. Tous, portaveu del Grup Independents d'Artà, recorda que en la Comissió Informativa 

corresponent es va explicar que el Sr. Sureda aniria acompanyat del Batle. 
Una vegada més, el Sr. Batle insisteix que a la reunió citada aniran el Sr. Batle i el Sr. Sureda i 

sollicitaran que hi vagi un membre del PSOE. Així mateix, informa que aquests representants varen ser elegits 
per la Comissió de Govern. 

El Sr. Sureda exposa que els membres del seu grup no tenen intenció d'excloure al PSOE. 
Finalment, el Sr. Silva opina que ho considera correcte si s'han elegit per la Comissió de Govern, però el 

seu vot serà en contra per considerar que hi ha hagut defecte de forma. 
Després de llarga deliberació, se sotmet a votació, amb el següent resultat: 10 vots a favor ( Grup 

Independents d'Artà i PP.), i 3 vots en contra (PSOE), i s'acorda: 
1.- Aprovació de la proposta de la possible creació de la Mancomunitat de Municipis del Nord. 
2.- Ratificació de l'acord de Comissió de Govern, de dia 12-03-96, en el qual se nomenaren al Sr. 

Montserrat Santandreu Ginard, Batle d'Artà i al Sr. Jaume Sureda, Regidor, com a representants de l'Ajuntament 
en la Mancomunitat del Nord. 
 

4.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL NOU PATRONAT DE LA RESIDÈNCIA DE PERSONES 
MAJORS.- 
 

El Sr. Batle exposa que, des de la constitució del nou Consistori l'equip de govern ha fet gestions, i 
segons estableixen els Estatuts de la Residència, es proposa una nova constitució del Patronat, el qual estarà 
format per les següents persones: 

President: 
Montserrat Santandreu Ginard. 
Secretària: 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza. 
Representants Consistori: 
Carme Serra Gelabert (Grup Independents d'Artà). 
Joan Riera Carrió (PSOE). 
Jaume Sureda Bonnín (PP). 
Metge: 
Bartomeu Barceló. 
Consellers o representants població: 
Bartomeu Martí. 



Catalina Palou. 
Miquel Bonnin. 
Joan Alzamora. 
Catalina Matamalas. 
Maria Angels Sureda. 
Pau Piris. 
Consellers co-adjuvants: 
Maria Ignaci Morell i Font dels Olors. 
Dtra. Residència: 
Isabel Mestre. 
Treballadora Social: 
Assumpció Matamalas. 
Gerent Residència: 
Miquel Dalmau. 

 
El portaveu del PP., Sr. Sureda, manifesta que la forma utilitzada és per donar més agilitat als problemes 

de la Residència. Exposa que el seu grup està molt content de la gestió utilitzada per la constitució del nou 
Patronat. 

El Sr. Silva, portaveu del PSOE, exposa que la tramitació de les gestions ha estat exemplar i ha estat 
consensuada. El seu grup està d'acord amb la renovació del Patronat, amb l'elecció i amb la gestió. 

Finalment, el Sr. Silva dóna al Sr. Batle l'enhorabona per la seva gestió. 
El Sr. Batle informa que la propera setmana es reunirà el Patronat, es constituirà el nou Patronat i 

s'estudiarà la modificació dels Estatuts. 
Després de breu deliberació, per unanimitat del reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar el nou Patronat de la Residència de Persones Majors. 

 
5.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'ORDENANÇA DE POLICIA I BON GOVERN.- 

 
El portaveu del Grup Independents d'Artà, Sr. Tous, informa que aquest punt de l'ordre del dia es va 

explicar en la Comissió Informativa corresponent. Considera que l'Ordenança de Policia i Bon Govern és una 
ajuda valuosa per resoldre els petits problemes del municipi. Finalment el citat portaveu exposa que li agradaria  
que l'Ordenança s'aprovés per unanimitat. 

El portaveu del PP., Sr. Sureda, considera necessari aprovar l'Ordenança, i també manifesta que són 
conscients de que no se resoldran el 100% dels problemes. 

El portaveu del PP,. sollicita que s'afegeixi en la Ordenança que: qui rompi un bé públic, a més de pagar 
la sanció, té que reposar-ho. 

El portaveu del Grup Independents d'Artà, Sr. Tous, exposa que això haurà de fixar-ho el Jutge de Pau. 
El Sr. Batle explica que a l'Ordenança no se pot tipificar la sanció. 
El Sr. Tous manifesta que se pot incloure que "s'instarà al Jutge de Pau i al Batle a que la sanció reposi el 

preu del dany produït". 
El regidor del PSOE, Sr. Llinás, manifesta que és un treball que culmina ara i que el més important és la 

concienciació de la gent. 
El portaveu del Grup Independents d'Artà, Sr. Tous, informa que la intenció és donar-li la major difusió 

possible. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, que representa el vot de la majoria absoluta 

legal requerida per aquest tipus d'acord en l'article 47-3.h de la LBRL, s'acorda: 
1.- Aprovar inicialment la creació de l'Ordenança de Policia i Bon Govern. 
2.- Ordenar la seva exposició pública per termini de trenta dies mitjançant la publicació d'un edicte en el 

B.O.C.A.I.B., per la presentació de reclamacions. Es considerarà el present acord definitiu, en el cas de la no 
presentació de reclamacions. 
 

6.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL DECRET REGULADOR DE SUBVENCIONS A ENTITATS 
SENSE ANIM DE LUCRE.- 
 

El portaveu del Grup Independents d'Artà, Sr. Tous, exposa que amb el present reglament regulador de 
subvencions a entitats sense ànim de lucre s'intenta que les subvencions que s'atorguin siguin el més objectives 
possibles i les justificacions el més clares possibles. 



Les subvencions corresponents a l'any 1.996 seguiran el criteri actual, perquè, segons el reglament, s'han 
de sollicitar des de l'1 de gener fins el 30 d'octubre, i aquest any no s'han sollicitat. 

Informa el citat portaveu que en l'article 6 es varen canviar dos apartats, el b) i c), degut a que hi ha 
entitats que funcionen en règim d'estructura de temporada i no anual. 

El portaveu del PP., Sr.Sureda, manifesta que al seu grup li pareix positiu que es subvencioni més al qui 
faci més, ja que és l'esperit d'activitat cultural que ha de tenir l'Ajuntament. Estan molt contents que s'apliqui 
l'any següent. 

El Sr. Tous informa que el reglament se remetrà a les entitats culturals, esportistes i ciutadanes i se li 
donarà difusió. I posteriorment, se revisarà la documentació que presentin. 

El regidor del PSOE, Sr. Llinás, manifesta la seva conformitat amb el reglament i creuen que és un 
reconeixement de que les coses se feien malament. 

El Sr. Tous contesta al regidor del PSOE que, respecte al sistema anterior de concessió de subvencions, 
el primer any havia 17 entitats i avui són més de 50. I així i tot, fins a la data no hi ha hagut cap altra proposta per 
l'aprovació del reglament, ja que aquest és el primer. 

El regidor del PP., Sr. Lliteras, pregunta sobre la possibilitat de subvencionar a persones que no siguin 
esportistes.  

Essent les 20:20 hores el Sr. Batle es retira de la sessió i continua presidint-la el Sr. Gabriel Tous Tous. 
El Sr. Tous contesta al regidor Sr. Lliteras que el reglament és per entitats i no per persones. I explica que 

aquestes subvencions de caràcter especial s'han d'aprovar per la Comissió de Govern. 
Després de breu deliberació, per unanimitats dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar inicialment el Reglament regulador de subvencions a entitats sense ànim de lucre. 
2.- Ordenar la seva publicació per termini de trenta dies per la presentació de reclamacions i suggerències 

que hauran d'esser resoltes per la Corporació. En el cas de la no presentació de reclamacions i suggerències, es 
considerarà el present acord aprovat definitivament. 
 

I no havent-hi més assumptes a tractar s'aixeca la sessió, a les vint hores i vint-i-cinc minuts, de la qual 
s'estén la present acta, que signa amb mi el Sr. Batle. Certifico. 


